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Адрес Cristalerias de Chile S.A. 
El Porvenir 626 
Llay-Llay

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Container Glass, Bottles Cristalchile has played an important role in the success of the export market by developing different
containers with more than 80 different formats in 4 colors: green, white, amber, and honey. Beer Sector - In this sector the glass containers designed
by the Company in conjunction with the leading producers in the Chilean market have historically been two-way bottles. Cristalchile is an important
supplier of glass containers to some of the leading producers of packaged food in Chile for domestic consumption and/or export. Glass containers
produced for the pharmaceutical sector in Chile are used mainly for cough medicine, vitamins, antiallergenics, and antibiotics, most of which are in
syrup form. Cristalchile currently supplies containers for these products to the leading laboratories in the country. .

Company Profile of Cristalerias de Chile S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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